
 

Zápisnica 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konané dňa 18. 1. 2007 

 

Prítomní: MUDr. Jana Gasperová, Edita Klembasová, MUDr. Július Balog, Pavel Gavalec, 

                 MUDr. Radovan Baník, Ing. Ján Kubaliak, Róbert Sobota, Ing. Július Kišák, Karol 

                 Pajda, Bc. Jozef Vretenička, Darina Srnišová   

 

Ospravedlnení: Mgr. Pavel Jánošík, Renata Kancková 

 

Primátor:                Ing.    Pavel  R O N Č Á K 

Prednosta:              JUDr. František  K R A J Č O 

Hl. kontrolórka:                Iveta  L A K O T O V Á 

Zapisovateľka:                  Marta  K U P Č E K O V Á 

 

II. 

 

     Rokovanie mestkej rady zahájil a viedol primátor mesta p. Ing. Pavel  R O N Č Á K, ktorý  

privítal všetkých prítomných. 

Overovatelia:      l. Edita  K L E M B A S O V Á 

                            2. Bc. Jozef  V R E T E N I Č K A 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli p. Klembasová a p. Bc. Vretenička? 

11 za                                            - proti                                         - sa zdržal hlasovania 

 

P R O G R A M : 

1. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

      Predkladá: zástupca primátora 

 

2. Správa o činnosti stavebnej komisie za uplynulý rok 

                                                                        Predkladá: Ing. Ján Kubaliak 

 

3. Návrh na rokovací poriadok MsZ 

4.  R ô z n e 

5.Diskusia 

6. Záver 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby sa mestské zastupiteľstvo riadilo týmto programom? 

11 za                                           - proti                                  - sa zdržal hlasovania 

 

1. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

    Uvedenú správu predložil zástupca primátora MUDr. Radovan Baník. 

Je vypracovaná písomne a v plnom znení priložená k zápisnici. 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bola schválená správa o činnosti mestskej rady? 

11 za                                           - proti                                  - sa zdržal hlasovania 

 

2. Správa o činnosti stavebnej komisie za uplynulý rok 

   Túto správu predložil predseda stavebnej komisie Ing. Kubaliak Je vypracovaná písomne a 

 v plnom znení priložená k zápisnici. 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bola schválená správa o činnosti mestskej rady? 

11 za                                           - proti                                  - sa zdržal hlasovania 
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3. Návrh na rokovací poriadok MsZ 

   Prednosta MsÚ predložil návrh na rokovací poriadok   

Poslancom bol zaslaný domov. 

Diskusia k uvedenej téme: 

MUDr. Baník 

§ 7 priebeh rokovania, bod 16 

- vo faktickej poznámke sa nemôžu podávať návrhy na doplnenie, alebo zmenu programu 

 

p. Klembasová 

- mala dotaz, či má Mesto zriadenú internetovú stránku mesta 

 

primátor 

- už z prvého ustanovujúceho zasadnutia bolo zverejnené prijaté uznesenie 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby bol prijatý navrhovaný rokovací poriadok aj s pripomienkami? 

11 za                                           - proti                                  - sa zdržal hlasovania 

 

4.R ô z n e 

- správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ŠSZČ BLESK 

/bola zaslaná poslancom domov/ Zasadnutia MsZ sa zúčastnila aj p. Eva Dudášová. 

Diskusia: 

Bc. Vretenička 

- táto správa bola prejednávaná aj na komisii školstva a je v poriadku 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bola schválená? 

10 za                                          - proti                                      l sa zdržal hlasovania 

                                                                                                  Ing. Kišák 

- smernica o rozsahu a spôsobe použitia výdavkov na reprezentačné a propagačné účely Mesta 

   Poltár /smernica, ktorú vypracovala hlavná kontrolórka,  tiež bola zaslaná poslancom domov/ 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bola vzatá na vedomie?  

11 za                                           - proti                                  - sa zdržal hlasovania 

 

- plány činnosti mestskej rady, mestského zastupiteľstva a hlavnej kontrolórky mesta 

 Diskusia k zasadnutiam MsZ: 

primátor 

- navrhol uskutočňovať zasadnutia MsZ v stredu o 10, 00 hod. 

  Ak by to bolo pozdejšie mali by sme problémy aj s obedom, lebo Krištáľ je večer zatvorený. 

 

Bc.. Vretenička 

- konštatoval, že vo štvrtok o 12, 00 hod. je výhodnejšie aj pre občanov 

 

p. Gavalec 

- do budúceho zasadnutia MsZ treba zistiť, kto bude chcieť refundovať mzdu a či Mesto na to, má 

 

Ing. Kišák 

- obedovať sme aj predtým veľa krát nestíhali, alebo budeme bez obeda 

 

primátor 

- vo štvrtok sú kluby starostov 
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p. Klembasová 

- bola za návrh, aby sa zasadnutia uskutočňovali o 12, 00 hod., prípadne pozdejšie 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby sa zasadnutia MsZ uskutočňovali v stredu o 12, 00 hod.? 

MVDr. Balog,       3 za       MUDr.  Gasperová,   8 proti                   - sa zdržal hlasovania 

            Sobota,                                 Klembasová, 

     Ing. Kišák,                                  Gavalec, 

                                             MUDr. Baník,                  

                                                  Ing. Kubaliak 

                                                         Pajda, 

                                                   Bc.Vretenička,                              

                                                         Srnišová       

prednosta 

- predložil návrhy na plány činnosti mestskej rady a mestského zastupiteľstva 

 

p. Pajda 

- navrhol MsZ uskutočňovať vo štvrtok o 12, 00 hod. 

Hlasovanie za tento návrh: 

11 za                                                 - proti                                           - sa zdržal hlasovania 

 

- plán činnosti hlavnej kontrolórky 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bol schválený predložený návrh? 

11 za                                                 - proti                                           - sa zdržal hlasovania 

  

- pridelenie obvodov v meste Poltár poslancom MsZ 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bol schválený predložený návrh? 

11 za                                                 - proti                                           - sa zdržal hlasovania 

 

- vypracovanie pasportu miestnych komunikácií, chodníkov, verejných priestranstiev, odstavných  

   plôch 

MUDr. Baník 

- cieľom je zistiť celkový stav v akom stave sú MK a odstavné miesta 

 

p. Pajda 

- či sa to týka len mestských komunikácií 

 

primátor 

- týka sa to zatiaľ len sídliska 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bol schválený predložený návrh? 

11 za                                                 - proti                                           - sa zdržal hlasovania 

  

- aby komisia školstva spolu s riaditeľkou preskúmala efektívnosť sídla Strediska záujmovej  

  činnosti - BLESK 

Bc. Vretenička 

-  môže byť, aby komisia školstva preskúmala efektívnosť a nová riaditeľka p. Schillová pripravila 

   podklady 

 

primátor 

- rokoval s dvomi riaditeľmi. Mgr. Slavkovský ponúkol, že od 1. 7. 2007 sa môžu znovu vrátiť späť 
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    do tých istých priestorov 

 

Ing. Kišák 

- bývalé MsZ myslelo, že keď sa BLESK presťahuje do telocvične, bude robiť aj správcu 

   futbalového ihriska. Vznikli však vysoké náklady. Mesto bude v budúcnosti platiť správcu 

   športovísk. 

 

primátor 

-do budúceho zasadnutia sa pripraví návrh na správcu 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby komisia školstva spolu s riaditeľkou v termíne do 30. 6. 2007  

                    preskúmala efektívnosť sídla Strediska záujmovej  činnosti – BLESK? 

11 za                                                 - proti                                           - sa zdržal hlasovania 

  

- dozorná rada príspevkovej organizácie MsPS v zložení: Edita Klembasová, MUDr. Radovan     

    Baník, Ing. Július Kišák, Július Dováľ, Pavel Hudec 

Hlasovanie: Kto je za to, aby dozorná rada pracovala v tomto zložení? 

11 za                                                 - proti                                           - sa zdržal hlasovania 

  

- dofinancovanie prevádzkovania ZSS za mesiac I./2007 vo výške 42.000.- Sk, 

                                                              a za mesiac II/2007              42.000.- Sk 

Diskusia: 

Bc. Vretenička 

- chcel vedieť, z akého dôvodu máme dofinancovať. Celkové riešenie bude na budúcom zasadnutí. 

 

primátor 

- výdavky sú vyššie ako príjmy 

 

p. Gavalec 

- ak primátor nevybaví financie na VÚC v januári, môžeme na ne zabudnúť. Je to úloha do konca 

   tohto mesiaca. 

 

primátor 

- mal dotaz, prečo to neurobil on 

 

p. Gavalec 

- lebo vždy dávajú k 1. 1.  

 

p. Sobota 

- na súčasný stav je v zariadení sociálnych služieb prezamestnanosť. Je to zbytočný únik financií. 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bolo dofinancované prevádzkovanie ZSS za mesiac I./2007 vo výške  

                    42.000. - Sk a za mesiac II/2007              42.000.- Sk 

MUDr. Gasperová   8 za                    - proti                       Bc. Vretenička,     3 sa zdržali hlasovania 

             Klembasová,                                                                 Pajda, 

MVDr.  Balog,                                                                           Sobota          

             Gavalec, 

MUDr.  Baník, 

Ing.       Kubaliak, 

Ing        Kišák, 

              Srnišová 
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- zadať vypracovanie štúdie rekonštrukcie budovy MsÚ 

primátor 

- prebieha prechod právomocí zo štátnej správy na obce. Teraz MsÚ sídli v 2 budovách. Na jednej 

  z nich musíme rekonštruovať strechu, preto by sme mohli  urobiť podkrovné kancelárie a  

  zasadaciu miestnosť. Znížili by sa náklady  a treba tiež vybudovať bezbariérový prístup. Matriku 

  treba premiestniť na prízemie. 

 

p. Gavalec 

- mestský úrad sa mal premiestniť do budovy OkÚ. Mesto by mohlo odkúpiť budovu., alebo 

   postaviť novú. 

 

MUDr. Baník 

- či budú ešte voľné priestory pre MsÚ 

 

Ing. Kubaliak 

- pri rekonštrukcii budovy sa upraví aj okolie 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby bolo zadané vypracovanie štúdie rekonštrukcie budovy MsÚ? 

11 za                                              - proti                                         - sa zdržal hlasovania 

 

-  kalkulácia stravnej jednotky /raňajky, obed, večera / v ZSS pre zamestnancov a cudzích 

       stravníkov podľa predloženého návrhu 

Diskusia: 

p. Sobota 

- na aké dlhé obdobie to schvaľujeme 

 

primátor 

- zatiaľ je to takto platné 

 

Hlasovanie: Kto je za uvedený návrh? 

11 za                                                - proti                                             - sa zdržal hlasovania 

 

-  aby vlastník nehnuteľnosti Zuzana Celušáková parc. č. 2328/1 k. ú. Poltár uviedol priľahlý  

    pozemok za skupinovými garážami, ktorého vlastníkom je Mesto Poltár do pôvodného stavu.  

    Za tým účelom p. Celušáková odstráni stromy, kríky a kovové zábrány  a oplotenie osadí na   

    pôvodnú hranicu pozemku.                                                                    Termín: 31. 3. 2007 

hlavná kontrolórka 

- pozemok za garážami je mestský. Ing. Celušák tam osadil kovové brány, čím znemožnil prístup 

  garážnikom, aby mohli prevádzať udržiavacie práce. 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bol schválený predložený návrh? 

11 za                                                - proti                                             - sa zdržal hlasovania 

 

- finančný príspevok vo výške 1.000.- Sk na vecný dar - tombola pre SČK – miestny spolok Poltár 

na usporiadanie plesu 

Hlasovanie: 

11 za                                                - proti                                             - sa zdržal hlasovania 
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- splnomocniť primátora mesta, aby mohol jednať s VÚC ohľadom získania nebytových priestorov, 

ktoré využívala ZSŠ - S  

Diskusia: 

p. Gavalec 

- treba počkať, potom dajú za l.- Sk 

 

primátor 

- o uvedené budovy je záujem 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby sme splnomocnili primátora mesta na jednanie s VÚC? 

11 za                                                    - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

- odpredaj osobného auta OCTAVIA a PASSAT 

primátor  

-obidve autá sú nevyužité a platíme za ne drahé poistky 

 

p. Sobota 

- treba zahrnúť obidve autá a zvážiť cez koho ich odpredať Treba to poriešiť jedným kvalitným 

   autom. 

 

MUDr. Baník 

- navrhol ponechať PASSAT. Ak nebude využitý a budú vysoké náklady, potom ho následne 

predať. 

 

p. Gavalec 

- plne podporuje MUDr. Baníka. Felícia je v katastrofálnom stave, PASSAT sme dostali za l.- Sk 

  a má malú spotrebu. 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bol primátor mesta  splnomocnený jednať o odpredaji osobného auta 

OCTAVIA a osobného auta FELICIA COMBI za najvýhodnejšiu cenu? 

11 za                                                    - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

Hlasovanie:Kto je za to, aby bol primátor mesta splnomocnený na zakúpenie nového osobného 

vozidla? 

11 za                                                    - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

- odpredaj pozemku v k. ú. Poltár, parc. č. 665 p. Igorovi Žilákovi a manž,, nakoľko je uvedený 

   pozemok miestna komunikácia 

Hlasovanie: 

- za                                                    11 proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

-zrušenie uznesenia MsZ č. 1/2006 , II. v bode 12 zo dňa 16. 2. 2006, ktorým bolo schválené    

  navýšenie osobného príplatku pre Mgr. Martinu Brisudovú, samostatnú odbornú referentku  

  oddelenie správne 

primátor 

- osobný príplatok je v právomoci primátora 

 

Ing. Kišák 

- bližšie vysvetlil o čo sa jednalo a konštatoval, že to treba dať na správnu mieru 
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p. Gavalec 

- ani prednosta MsÚ nemôže podnikať. Má príspevky aj z technických služieb. Ak chce podnikať 

   nech sa vzdá. Veď aj na bytovke má tabuľu. Nad týmto sa treba zamyslieť. 

 

p. Klembasová 

- p. Uhrinová robí tiež ekonómku skládky odpadu cez pracovnú dobu 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bolo zrušené uznesenie MsZ č. 1/2006 , II. v bode 12 zo dňa 16. 2. 

2006, ktorým bolo schválené navýšenie osobného príplatku pre Mgr. Martinu Brisudovú, 

samostatnú odbornú referentku ? 

MUDr. Gasperová,     6 za               MVDr. Balog,   5 proti               - sa zdržal hlasovania 

             Klembasová,                                    Gavalec, 

MUDr.  Baník,                                              Pajda,  

Ing.       Kubaliak,                             Bc.      Vretenička,    

             Sobota,                                              Srnišová 

Ing.       Kišák, 

Hlasovanie: Kto je za to, aby hlavná kontrolórka do najbližšieho zasadnutia MsZ preskúmala 

podnikateľské aktivity pracovníkov mesta, ktoré sú v rozpore s právnymi normami? 

11 za                                                       - proti                                        - sa zdržal hlasovania                     

 

D i s k u s i a : 

p. Dudáš 

- navrhol vybudovať chodník na kúpalisko 

 

p. Sobota 

- navrhol doriešiť vodovod na Ul. 13. januára 

 

p.Ladislav Kamenský 

- nechce brániť podnikateľským aktivitám, ale vozidlá parkujú hocikde na ulici a tam ich aj 

   umývajú / kamión p. Krňan/. Treba vypracovať VZN, ktoré sa bude týkať parkovania áut. 

 

primátor 

- VZN bude treba dodržiavať 

 

p. Repa 

Konštatoval, že: 

- chceli sme dostať polikliniku pod Mesto, ale zatiaľ sa nám to nepodarilo. 

- vozidlo rýchlej zdravotnej pomoci má tiež súkromník, ako aj dopravnú službu. 

- vylobovali sme SOU – P 

- vybudovali sme kanalizáciu na jarmočnej a kvetnej 

- v mostíku na konci Novej ul. sú 2 diery 

- chodníky sa robia užšie ako radlica na pluh 

Upozornil na to, že: 

- pri vstupe do mesta sú ošarpané tabule 

- čistota v meste je slabá, 

- je možné znížiť dôchodcom daň 

- v Zelenom nad kúpaliskom je uložený mazut 

- sú zanesené zberné šachty 

- treba opraviť poklopy na ul. 13. januára 



- by bolo nutné opraviť chodník na futbalové ihrisko za p. Krňanom a chodník pod očnou optikou 
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Doporučil: 

- zistiť, či je možnosť zo strany Mesta prispievať na stravu dôchodcom  

- v uličke na Ul. slobody vývoz PDO uskutočňovať jeden krát do týždňa, 

-  vybudovať mostík vedľa existujúceho mosta na Ul. obrancov mieru 

   nakoľko je separovaný zber 

- aby stavebná komisia urýchlene vypracovala pasport ohľadom MK, verejných priestranstiev a 

    odstavných plôch 

- označiť námestia v meste tabuľami 

- vymeniť odkvapové rúry na ZŠ na Ul. školskej 

 

Podporuje: 

- vybudovanie chodníka ku kúpalisku 

 

p. Dováľ 

- navrhol predĺžiť termín na vybudovanie kanalizácie k rodinným domom a vypísať cenu za bm 

   aj s DPH 

 

 U Z N E S E N I E č. 2/2007 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

konané dňa 18. 1. 2007 

 

M E S T S K É   Z A S T U P I T E Ľ S T V O : 

I. B E R I E  N A  V E D O M I E 

l. správu o činnosti stavebnej komisie za uplynulý rok 2006 

2. smernicu o rozsahu a spôsobe použitia výdavkov na reprezentačné a propagačné účely Mesta 

Poltár 

II. S C H V A Ľ U J E 

l. správu o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

2. rokovací poriadok MsZ 

3. plány činnosti mestskej rady, mestského zastupiteľstva a hlavnej kontrolórky mesta 

4. pridelenie obvodov v meste Poltár poslancom MsZ 

5.vypracovanie pasportu miestnych komunikácií, chodníkov, verejných priestranstiev, odstavných  

    plôch 

6.aby komisia školstva spolu s riaditeľkou preskúmala efektívnosť sídla Strediska záujmovej  

    činnosti - BLESK 

7.  správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ŠSZČ BLESK 

8.dozornú radu  príspevkovej organizácie MsPS v zložení: Edita Klembasová, MUDr. Radovan     

    Baník, Ing. Július Kišák, Július Dováľ, Pavel Hudec 

9. dofinancovanie prevádzkovania ZSS za mesiac I./2007 vo výške 42.000.- Sk, 

                                                                  a za mesiac II/2007              42.000.- Sk 

10. zadať vypracovanie štúdie rekonštrukcie budovy MsÚ 

11 . kalkuláciu stravnej jednotky /raňajky, obed, večera / v ZSS pre zamestnancov a cudzích 

       stravníkov podľa predloženého návrhu 

12. aby vlastník nehnuteľnosti Zuzana Celušáková parc. č. 2328/1 k. ú. Poltár uviedol priľahlý  

       pozemok za skupinovými garážami, ktorého vlastníkom je Mesto Poltár do pôvodného stavu.  

       Za tým účelom p. Celušáková odstráni stromy, kríky a kovové zábrány  a oplotenie osadí na   

       pôvodnú hranicu pozemku.  

                                                                                                             Termín: 31. 3. 2007 

13.finančný príspevok vo výške 1.000.- Sk vecný dar – tombola pre SČK – miestny spolok Poltá na 

usporiadanie plesu 
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III. S P L N O M O C Ň U J E 

1.primátora mesta jednať s VÚC ohľadom získania nebytových priestorov, ktoré využívala ZSŠ –  

   sklárska 

2. primátora mesta jednať o odpredaji osobného auta OCTAVIA a osobného auta FELICIA COMBI   

    za najvýhodnejšiu cenu 

3. primátora mesta na zakúpenie nového osobného vozidla 

 

IV. N E D O P O R  U Č U J E 

1.odpredaj pozemku v k. ú. Poltár, parc. č. 665 p. Igorovi Žilákovi a manž., nakoľko je uvedený    

   pozemok miestna komunikácia 

 

V. R U Š Í 

1.uznesenie MsZ č. 1/2006 , II. v bode 12 zo dňa 16. 2. 2006, ktorým bolo schválené navýšenie   

   osobného príplatku pre Mgr. Martinu Brisudovú, samostatnú odbornú referentku  

 

VI. U K L A D Á 

1. preskúmať podnikateľské aktivity pracovníkov mesta, ktoré sú v rozpore s právnymi normami 

    Termín: do najbližšieho zasadnutia MsZ                Zodpovedná: hlavná kontrolórka    

 

 

 

   Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta prítomným za 

účasť a rokovanie mestského zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

 

 

Ing. Pavel  R O N Č Á K                                           JUDr. František  K R A J Č O 

        primátor                                                                        prednosta MsU 

 

 

 

 

Edita  K L E M B A S O V Á                                     Bc. Jozef  V R E T E N I Č K A 

       I. overovateľ                                                                  II. overovateľ 

 

 

Zapísala: Marta KUPČEKOVÁ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári konaného dňa  

18. 1. 2007 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


